
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
încheiat azi 31 august 2020, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a

Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată prin Dispoziţia
nr. 631/2020 emisă de Primarul municipiului Petroşani.

La şedinţă participă dl. Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dl.Viceprimar
Florin Nicolae, d-na Velici Delia Secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 18 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr.111/2020

preşedinte de şedinţă este domnul Lăutaru Vlad Alexandru.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care

face imposibilă prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința
se va desfășura online.

D-NA VELICI DELIA:
-Voi supune aprobării dumneavoastră procesele verbale ale şedinţelor

Consiliului Local din luna iulie 2020.
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Proiectele de hotărâre nr. 7 și nr. 11 de pe ordinea de zi se retrag.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Eu am o întrebare. Dacă se retrage proiectul nr. 7 de pe ordinea de zi, ei

au făcut o cerere la primărie încă din 18.05.2020, ce să înțăleg că dacă sunt de
acord, o să le luăm bani tot pe câte mașini aveau până acum sau cum? Dacă ei
au o cerere din luna a V-a prin care solicită să plătească pentru mai puține
mașini?

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- A fost retras, cererea nu a fost soluționată favorabil. Vom vedea la ședința

următoare.
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:

-Supun la vot ordinea de zi modificată:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 12.000 lei în vederea organizării ,,Zilei Internaţionale a
Persoanelor Vârstnice”, în luna octombrie 2020.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:

__________________

-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.139/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului mediu lunar al

subvenţiei, tipurile de servicii sociale şi capitolele de cheltuieli pentru care
asociaţiile, fundaţiile şi cultele recunoscute în România, acreditate ca



3furnizori de servicii sociale potrivit legii, pot solicita subvenţii de la
bugetul local pentru anul 2021, în baza Legii nr.34/1998 privind acordarea
unor subvenţii asociaţiilor şi fundaţiilor române cu personalitate juridică,
care înfiinţează şi administrează unităţi de asistenţă socială.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dl. consilier Durbacă, vă rog avizul pentru comisia pentru buget.

DL. CONSILIER RAD:
- Se vede că are microfonul închis.

D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Se vede pe ecran că este într-o discuție cu altcineva. Poate să dea avizul,

să nu stăm așa ca proștii după altcineva?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Plus că trebuie să voteze fiecare proiect în parte.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
- Parcă ar face yoga, nu știu ce face cu mâinile. Nu se poate să-l anunțați

că este într-o ședință? Poate nu știe. Își arată brățările...

D-RA CONSILIER GRIGORIU:
- Noi mai avem și altă treabă. Faceți ce trebuie făcut dacă suntem în

ședință.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Poate să dea avizul și secretarul comisiei.

D-NA CONSILIER BURDUF:
-În calitate de secretar al comisie de buget aș fi spus ,,favorabil” dacă se

ținea comisia de buget. Dar eu ca secretar să îmi asum acest ,,favorabil” când
nici măcar președintele de comisie nu a participat și am fost singură...



4DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Uitați-vă vă rog, un pic la Regulamentul Consiliului local cu privire la

persoanele cărora nu li se face simțită prezența, ce se poate face? Să-i punem
absenți și gata.

D-NA CONSILIER BURDUF :
-Măcar să scrie.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Nu pot să-l pun absent deoarece dl consilier Durbacă este conectat.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Sunați-l .

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Asta fac acum d-le consilier.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Unde este conectat?

D-NA CONSILIER BURDUF:
-Așa ne conectăm toți și facem altceva. Mergeți mai departe. Nu o să stăm

să sunăm toți consilierii la fiecare proiect de hotărâre.

D-RA GRIGORIU:
-Corect.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
- Eu am cerut să mi se spună, cu cât s-au modificat subvențiile față de anul

trecut?
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D-NA PIȚ:

-Începând de anul acesta a fost acordată suma de 440 lei pentru un copil
aflat în Centrul de zi. Suma a crescut de la 175 lei pentru un copil.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Este foarte mare, cum se justifică diferența?

D-NA PIȚ:
-Nu am mai primit subvenție din partea italiană, Centrul Pollicino. Având în

vedere problemele create de pandemia cu COVID, ei nu au mai putut strânge
donații și atunci am crescut noi suma pentru a putea funcționa centrul. Pe
perioada stării de urgență ei au fost în somaj tehnic iar familiile și copii au avut un
pic de suferit.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Și noi acum ne pregătim acum de fapt pentru perioada de după 15

septembrie?

D-NA PIȚ:
-Ei au deschis centrul, de când este starea de alertă, cu măsurile impuse

de autorități. Acum ei funcționează, dar mai greu deoarece nu mai au donațiile
din partea italiană.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Atunci este justificată această creștere.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.140/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare

şi funcţionare a Bibliotecii Municipale Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:



6-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BARBU:
-La art. 7 din Regulament se prevede verificarea și eliminarea periodică

din bibliotecă a documentelor uzate fizic și moral. Văd că la art. 7 se repetă
litera ,,e” și are alt conținut. Ca să fiu mai concret. Niciunde nu ați prevăzut să se
digitalizeze colecțiile de ziare, care sunt perisabile și pe care spuneți că la 6 luni
de la apariție se pot casa. Aici este o pierdere imensă deoarece ziarul trăiește o
zi dar în același timp este un document al epocii. Faptul că nu prevedeți la nici
unul din articolele respective digitalizarea acestor ziare dă dovadă că nu puneți
preț pe ele. Aș vrea să introduceți la unul dintre articole respective digitalizarea
ziarelor, mai ales din Valea Jiului.

D-NA KECS:
-Colega mea de la bibliotecă a scris că, se casează după 6 luni deoarece

așa prevede legea nu că așa și-a dorit ea.

DL. CONSILIER BARBU:
-Le aruncăm și nu mai rămâne nimic după noi?



7
D-NA KECS:

-Fiecare redacție are arhiva proprie.

DL. CONSILIER BARBU:
-Nu are, vă spun eu.

D-NA KECS:
-Biblioteca județeană are așa ceva, nu bibliotecile municipale.

DL. CONSILIER BARBU:
-Este așa o problemă mare în secolul XXI să digitalizați aceste ziare ale

presei locale?

D-NA KECS:
-Nu este o problemă, dar nu este obiectul bibliotecii municipale. Ziarele

indiferent că sunt centrale sau locale ar trebui să facă acest lucru.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Acest proiect de hotărâre are ca scop aprobarea Regulamentului la

cerințele legislației în vigoare. Obligația de a arhiva presa la nivelul unui județ îi
revine bibliotecii județene și în primul rând, redacțiile au această obligație morală
să își arhiveze și să expună online tot ceea ce au realizat.

DL. CONSILIER BARBU:
-D-le consilier, dumneavoastră ca istoric, văd că scrieți piese istorice, vă

duceți la fiecare redacție a ziarelor sau vă duceți într-o bibliotecă să vă
documentați? Cum este mai simplu și mai eficient? Este greu să iei un aparat de
fotografiat si să fotografiezi 8 pagini pe zi. Nu are rost să mai insist.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Mi-ați pus o întrebare și vreau să vă răspund. Atunci când mă documentez,

caut pe internet în arhiva ziarelor, nu la biblioteca municipală cum spuneți
dumneavoastră. Este obligația și interesul redacției respective să își conserve
patrimoniul la care a lucrat atâta ani.

DL. CONSILIER BARBU:
-Aș vrea să consult și eu munca pe care ați făcut-o prin anii ”90. O găsesc

la dumneavoastră în arhivă?

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:



8-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.141/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
4.Proiect de hotărâre pentru constatarea apartenenţei terenurilor

parcelate prin cărţi funciare la domeniul privat al municipiului Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Doamna secretar a comisiei:

D-NA CONSILIER BURDUF:
- Ce să fac eu? Să-i pornesc eu microfonul sau ce? Mai devreme am spus

că nu s-a ținut ședința de comisie. Să zic eu ,,favorabil” pentru toată comisia...
Treceți mai departe și se trece la vot.

Dl. consilier Lăurtaru îl sună pe dl consilier Durbacă

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:



9-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BICAN:
-Valoarea aceasta de inventar, cine a stabilit-o?

D-NA URSAN:
-Din CF-ul mamă s-au extras, printr-o formulă.

DL. CONSILIER BICAN:
-Vă dau un exemplu. Pe strada Gen.Vasile Milea, poziția 1, sunt 30 mp,

inventariat în 2009 cu o valoare de inventar de 1616. Pe aceași stradă 16 mp au
o valoare de 3336, apoape dublu. Nu există o proporționalitate la valoarea de
inventar? Poziția 1 și poziția 26, aceași stradă, aceași zonă dar valoare diferită.
Probabil așa se face la noi.

D-NA CONSILIER BURDUF:
-Nu este prima discuție.

DL. CONSILIER BARBU:
-În urma dezvăluirilor făcute de colegul meu Bican nu votez acest proiect.

Sunt neutru, mă abțin.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 10 voturi (d-nii consilieri: Butulescu, Cornea,

Lăutaru, Durbacă, Iliaș, Lupu, Muntean,
Negrici, Nicolae Florin și Rad)

-Împotrivă? -
-Abţineri? - 7 voturi (d-nii consilieri: Barbu, Bican, Burduf,

Grigoriu, Niță, Rus și Vladislav)
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 142/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
5.Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită către

Asociaţia Pensionarilor pentru Ajutor de Deces şi Ajutor Reciproc
Petroşani a spaţiului situat în Petroşani, str. Constructorul, nr.2.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:



10-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BARBU:
-Acesta nu este unul dintre cele două proiecte pe care prefectura le-a

respins?

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-A intervenit o modificare la lege.

DL. CONSILIER BARBU:
-Legea nu se referă la cei care au C.A.R.-uri. Aceștia au activități lucrative

pe bani.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Conform dispozițiilor Legii 147/2020, pentru modificarea art. 33 din Legea

502/2004 privind Asociațiile pensionarilor, asociațiile și federațiile pensionarilor
pot primi în folosință cu titlu gratuit.

DL. CONSILIER BARBU:
-Asta este altă chestiune.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Dacă această asociație este constituită în temeiul acelui act normativ,

atunci proiectul este legal. Dacă nu este constituit în baza acelui act normativ
atunci nu este legal. Dar din câte am înțeles această asociație este înființată în
baza acestei legi, 502/2004.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Am în față adresa lor în care este specificat că sunt constituiți în baza legii

502/2004.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Ei pot spune orice dar eu sper ca din actele pe care le aveți rezultă ca

această asociație este inființată în baza acestei legi.
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DL. PRIMAR:

-Ne poate da mai multe detalii d-na secretar.

D-NA VELICI:
-La momentul în care au depus prima solicitare, așa au demonstrat, că

sunt constituiți în baza Legii 502/2004. Au avut un extras din statut.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Atunci este în regulă.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Ar trebui să nu facem confuzie între o bancă și o casă de ajutor reciproc,

chiar dacă pe undeva sunt anumite asemănări. C.A.R.-urile au fost gândite
pentru a ajuta pensionari și nu aș numi-o lucrativă. Nu de aceea se fac C.A.R.-uri,
pentru a se face profit ci pentru a ajuta oameni. Aici mă pot referi si la Apa Serv
care nu este gândită ca o activitate lucrativă, ea trebuie să se întrețină dar scopul
ei principal este să asigure apă populației. Trebuie să fim mai temperați cu astfel
de treburi,

DL. CONSILIER CORNEA:
-Nu este chiar așa. Dacă este un C.A.R., și C.A.R.-uri sunt multe dar ei

sunt un C.A.R. și o asociație a pensionarilor. Celelalte C.A.R. -uri nu sunt
înființate în baza Legii 502/2004.

DL. CONSILIER BICAN:
-Dacă îmi permiteți. Acest C.A.R. este constituit în baza Legii 540/2002

deci nu poate fi constituit o casă de ajutor a pensionarilor în baza Legii 502/2004,
lege la care fac ei referire. Casele de Ajuror Reciproc a Pensionarilor sunt
constituite în baza Legii 540/2002.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 10 voturi (d-nii consilieri: Butulescu, Cornea,

Lăutaru, Durbacă, Iliaș, Lupu, Muntean, Niță,
Negrici și Rad)

-Împotrivă? -
-Abţineri? - 8 voturi (d-nii consilieri: Barbu, Bican, Burduf,

Codreanu,Grigoriu, Rus, Nicolae Florin și
Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 143/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:



126.Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită către
Asociaţia Pensionarilor pentru Ajutor de Deces şi Ajutor Reciproc
Petroşani a spaţiului situat în Petroşani, str. Aviatorilor, nr.12 A.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 10 voturi (d-nii consilieri: Butulescu, Cornea,

Lăutaru, Durbacă, Iliaș, Lupu, Muntean, Niță,
Negrici și Rad)

-Împotrivă? -
-Abţineri? - 8 voturi (d-nii consilieri: Barbu, Bican, Burduf,

Codreanu,Grigoriu, Rus, Nicolae Florin și
Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 144/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
7.Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitărilor S.C.ZMK S.R.L.

înregistrate la nr.6.833/2020 şi nr.10.230/2020.

Proiectul de hotărâre a fost retras de pe ordinea de zi

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
8.Proiect de hotărâre pentru repartizarea unor locuinţe sociale, a

unor locuinţe din fondul locativ, aprobarea unei reatribuiri şi a unei
recazări de locuinţă din fondul locativ al municipiului Petroşani administrat
de Direcţia Administrarea Domeniului Public şi Privat.



13DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BARBU:
-Ar fi trebuit să puneți la proiectul de hotărâre și procesele-verbale. De

obicei juriștii de la primărie votau “împotrivă” și noi “pentru”.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 15 voturi
-Împotrivă? - 1 vot (dl. consilier Vladilav)
-Abţineri? - 2 voturi (d-nii consilieri Barbu și Cornea)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 145/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei

contractelor de concesiune nr.2689/06.09.2019 şi 2690/06.09.2019 încheiate
cu Popa Traian.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:



14-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BICAN:
-Aceste contracte au fost încheiate în anul 2019 cu termen până în

29.11.2020. Noi cum le prelungim acum pe 12 ani dacă ele au fost încheiate pe o
perioadă de 1 an și ceva de zile?

D-NA PUIU:
-A fost un transfer intermediar.

DL. CONSILIER CORNEA:
-A fost un transfer de concesiune?

D-NA PUIU:
-Da.

DL. CONSILIER BICAN:
-Asta este altceva dar cum scrie acolo nu reiese că este trasfer de

concesiune.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă mai nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 146/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
10.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului

de concesiune nr.1233/23.08.2007 încheiat cu S.C.Ralena Impex S.R.L.
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DL. PRIMAR:

Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 147/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită a

unui teren în suprafaţă de 35 mp. situat în Masivul Parâng, str. Alpina, f.n.,
în vederea amplasării unei fose septice.

Proiectul de hotărâre a fost retras de pe ordinea de zi

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
12. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii terenului în

suprafaţă de 381 mp. notat în CF nr.65578, nr.cadastral 65578 şi a terenului
în suprafaţă de 4620 mp. notat în CF nr.65580, nr. cadastral 65580, situate
în Petroşani, str. Livezeni, nr.5 bis, din domeniul public al statului în
domeniul public al municipiului Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:

- Avizele comisiilor, vă rog:
-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 2 voturi (d-nii consilieri Barbu și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 148/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării terenului în

suprafaţă de 76 mp.situat în strada Nicolae Bălcescu -fn, notat în CF
nr.64597 Petroşani, nr. cadastral 64597.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.



17-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 14 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 4 voturi (d-nii consilieri Barbu, Grigoriu, Florin

Nicolae și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 149/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
14.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării terenului în

suprafaţă de 12 mp.situat în strada Aleea Trandafirilor -fn, notat în CF
nr.65979 Petroşani, nr. cadastral 65979.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 14 voturi
-Împotrivă? -



18-Abţineri? - 4 voturi (d-nii consilieri Barbu, Grigoriu, Florin
Nicolae și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 150/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării terenului în suprafaţă

de 57 mp. situat în strada 1 Decembrie 1918 -fn, notat în CF nr.65820
Petroşani, nr. cadastral 65820.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-De ce durează așa de mult dintre perioada în care ei își fac cerere și

perioada în care băgăm în consiliu?

D-NA BOBOC:
-Nu au avut complet dosarul, se face corespondență, durează și raportul de

evaluare. Aceasta este procedura.

D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Toate proiectele au cererea depusă în 2019 și de abia acum au ajuns pe

masa noastră. La toate au fost incomplete dosarele?
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-Fără nici o intenție. Le facem și noi eșalonat și așa le-a adus și evaluatorul.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Raportul de evaluare trebuie să fie cât mai recent deoarece el ne arată

evaluarea de fapt. Asta este mai important.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
--Cine este pentru? - 13 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 5 voturi (d-nii consilieri Barbu, Grigoriu, Florin

Nicolae, Rus și Vladislav)
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 151/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării terenului în

suprafaţă de 20 mp.situat în strada Şt. O.Iosif, garaj nr.21, notat în CF
nr.65684 Petroşani, nr. cadastral 65684.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 15 voturi



20-Împotrivă? -
-Abţineri? - 3 voturi (d-nii consilieri Barbu, Grigoriu și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 152/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării terenului în

suprafaţă de 20 mp.situat în strada Şt.O.Iosif, garaj nr.24, notat în CF
nr.65682 Petroşani, nr. cadastral 65682.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 15 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 3 voturi (d-nii consilieri Barbu, Grigoriu și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 153/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării terenului în

suprafaţă de 20 mp.situat în strada Viitorului-fn., notat în CF nr.64598
Petroşani, nr. cadastral 64598.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare
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- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 15 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 2 voturi (d-nii consilieri Barbu și Grigoriu)

Dl. consilier Vladislav s-a deconectat de la ședință

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 154/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică

a terenului în suprafaţă de 62 mp.situat în strada Dr.Ing.Căprar Nicolae-
nr.3/1, notat în CF nr.65829 Petroşani, nr. cadastral 65829.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:



22-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Despre ce este vorba aici, despre curtea casei?

D-NA BOBOC:
-Da, este vorba de terenul din curtea casei doar că o parte din teren a fost

primit prin ordinul prefectului iar pentru diferență s-a solicitat vânzarea.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-În proiectul de hotărâre nu era trecut acest lucru, dar acum am înțeles.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 13 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 4 voturi (d-nii consilieri Barbu, Burduf, Grigoriu și

Nicolae Florin)
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 155/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
20.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotararii Consiliului Local

nr.72/2020 privind aprobarea Actului aditional nr.4 la Acordul de
parteneriat între U.A.T. Municipiul Vulcan si U.A.T. Județul Hunedoara,
UAT Municipiul Petroșani, UAT Municipiul Lupeni, UAT Oraș Petrila, UAT
Oraș Aninoasa și UAT Oraș Uricani , în vederea promovării și implementării
în comun a proiectelor „Linia verde de autobuze electrice între Petrila-
Petroșani-Aninoasa-Vulcan-Lupeni-Uricani - Green Line Valea Jiului"
Componenta 1 și „Linia verde de autobuze electrice între Petrila-Petroșani-
Aninoasa-Vulcan-Lupeni-Uricani - Green Line Valea Jiului" Componenta 2”
în cadrul Programului Operaţional Regional 2014 – 2020, Axa prioritară 3,
Prioritatea de investiție 4e, Obiectiv specific 3.2 - Reducerea emisiilor de
carbon în zonele urbane bazată pe planurile de mobilitate urbană durabilă.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:

- Avizele comisiilor, vă rog:
-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 156/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
21.Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizul comisiei, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Vă rog să faceți propuneri.

DL. CONSILIER RAD:
-Îl propun tot pe dl consilier Lăutaru.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu sunt alte propuneri supun la vot propunerea făcută de dl consilier

Rad:
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-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Dl. consilier Lăutaru nu a votat.

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 157/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt alte discuții sau probleme, declar închisă şedinţa

ordinară a Consiliului Local din data de 31 august 2020.

Petroşani, 31.08.2020

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ CONTRASEMNEAZĂ
LĂUTARU VLAD ALEXANDRU SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


